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Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: odmalowania ławek i koszy na śmieci w Parku Rataje. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

ustawione kilka lat temu ławki oraz kosze na śmieci w parku Rataje są zdewastowane – przede 

wszystkimi są pomalowane sprayem.  

Zwracam się z prośbą o odmalowanie ławek i koszy, tak aby wyglądały one estetycznie. Obecnie w parku 

trwają prace inwestycyjne i zniszczone ławki nie pasują do planowanego nowego zagospodarowania terenu. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


